

【徵文】新南向國家境外生提供留學臺灣心得報告

活動辦法

- 1.主辦單位：Study In Taiwan 網站
- 2.參加資格：於徵文期間，就讀於國內大專校院之新南向國家留臺境外生。
- 3.新南向國家：東協 10 國(新加坡、馬來西亞、泰國、菲律賓、印尼、汶萊、越南、寮國、緬甸、柬埔寨)、南亞 6 國(印度、斯里蘭卡、孟加拉、尼泊爾、不丹、巴基斯坦)、澳洲及紐西蘭等 18 個國家。
- 4.徵文期間：自即日起至 106 年 5 月 10 日止，填答「新南向國家境外生留臺心得報告」。
- 5.徵文內容：為了解新南向國家境外生在臺就學狀況，進行徵文，內容請以英文為主，格式如下。
- 6.照片須知：請學生同時提供照片 3 張，需有一定的解析度(檔案大小 2MB/張)，以便放置網站時的清晰度。
- 7.投稿方式：請於完稿上傳截止日，本(106)年 5 月 10 日(星期三)前，將心得回傳至 sslin@mail.ncyu.edu.tw。
- 8.活動獎勵：成功完成填答者，符合徵文資格，並經獲選之學生，Study In Taiwan 網站將提供新台幣 1000 元等值超商禮卷(含稅)40 名。得獎者並依法扣繳機率中獎稅。

新南向國家境外生留臺心得報告

Perceptions of Students from Southbound Countries Studying in Taiwan

姓名/Name :	就讀學校/School name :
國籍/Nationality :	就讀科系或學程/ Major、Program、Subject :
年齡/Age : <input type="checkbox"/> < 20 <input type="checkbox"/> 20 - 25 <input type="checkbox"/> 25 - 30 <input type="checkbox"/> > 30	學位(大學, 研究所, 博士)/ Degree (Undergraduate、Master、 Doctoral or Others) : <input type="checkbox"/> 大學/Undergraduate <input type="checkbox"/> 研究所/Master <input type="checkbox"/> 博士/Doctoral <input type="checkbox"/> 其他/Others : _____
性別/Gender : <input type="checkbox"/> 男/Male <input type="checkbox"/> 女/Female	E-mail :
簡單自我介紹(Briefly introduce yourself):	
留學心得感想(以下問題, 請以中文或英文詳細回答) Please fully explain your answers to each question <u>in English or Chinese</u> within a short paragraph.	
1. 什麼因素選擇留學臺灣? What made you decide to study in Taiwan?	
2. 介紹一下你所就讀的科系學程及專業領域, 最喜愛的方面是? Briefly tell us about the program you are studying. What subjects are you studying? What have you enjoyed the most in your studies?	
3. 在自己國家就讀, 與留學臺灣有哪裡不一樣?(師資、環境、設備、實驗室及 其他) How is studying in Taiwan when compared to studying and being a student in your home country? (Teaching Quality、Environment、School Equipment、Laboratory or others)	

新南向國家境外生留臺心得報告

Perceptions of Students from Southbound Countries Studying in Taiwan

4. 在申請留學臺灣時，遇到最大的困難是什麼？如何克服？ What has been the most difficult part about applying to study in Taiwan? How did you overcome the difficulty?
5. 完成學業後，對未來的規劃是甚麼？會想留在臺灣嗎，為什麼？ What do you plan to do after you have finish your studies in Taiwan? Would you like to stay in Taiwan? Why?
6. 留學臺灣對你未來的職業發展有何幫助？ How do you think studying in Taiwan can benefit you in your future career?
7. 留學臺灣最大的收穫是甚麼？ What do you see as your key achievements when studying in Taiwan?
8. 給未來有興趣來臺灣就讀的學生，有什麼建議？ What advice do you have for other interested overseas students who want to come to Taiwan to study?
Finally, please attach 3 pictures of you by using JPG or JPEG file within 2MB/per picture. 謝謝您的時間，若有更進一步的疑問，會再以電子郵件與您聯繫。 Thank you for your time, we may contact you if we got further questions!